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Worship with Praise and prayer
Harp Prelude                                                      Brother Philip Chen
Call to Worship




      Rev. Samuel Ling                       

Praise Songs                                                     Chinese Praise Team
Pastoral Prayer





 Rev. Samuel Ling

*The Lord’s Prayer(Sung to tune Malotte)                                  All
Worship with Giving

Welcome/Announcement


       Rev. Samuel Ling
Offering                                                                                         All




















Worship in the Word

Message     “Finding Hop in God Again”     Rev. Dr. Adam Co
                       Lamentation 3:19-24
     Interpreted by Rev. Samuel Ling
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                          All
*Benediction



               Rev. Samuel Ling
Choral Benediction



          CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
1. 歡迎 Rev. Dr.Adam Co 蒞臨本教會證道，謹致謝意。
2. 青少年團契2013冬令福音營於本週末在 The Oaks Conference Center舉行, 於明天2月18日(週一)下午3時左右返回教會。請弟兄姐妹為天氣，安全，講員，青少年及參與的同工們代禱。求主親自帶領成長，祝福參與活動的每一個人。

3. 週三晚中英聯合祈禱會於2月20日晚8:00在教會舉行，為教會宣教事工禱告。
4. 南灣華人教會聯合培靈會今晚7：30在靈糧堂舉行本週末的最後一場。主題：「委身」，由劉富理牧師主講。本教會將負責今晚的主席、司琴、讚美歌頌、詩班獻詩、特別獻詩及招待與茶點。請弟兄姊妹們預留時間參加。
5. 佳樂團契、華恩、喜樂和應許小組將於2月23日週六 5:00-7:30PM在教會聯合舉辦新春慶祝活動「歡喜慶元宵」。備有美食佳餚及幼兒看顧。 節目內容豐富，有歌舞、燈謎、短劇。歡迎弟兄姐妹們參加，並邀請您的非基督徒朋友們一起來共度佳節。

6. 今日的成人英文裝備課程暫停一次。

7. 2012春季裝備訓練課程將於3月3日開始，詳情請參閱簡章。

8. 歡迎 Mrs.Sherry Siu來我們教會協助每個月兩次的兒童事工培訓。

9. 恭喜前兩週來訪的Mr.Hammar Watts 及童思媛女士於2月10日喜獲千金Zoe Mayleene Watts, 謹此致賀。
10. 本教會始創會員之一田陸元素姐妹於2月2日在香港安息主懷，享年84歲。願主安慰田姐妹的親屬。

Announcement
1. Warmest welcome and special thanks to Rev. Dr. Adam Co for being our speaker today. 

2. Youth Gospel Camp is being held this weekend at the Oaks Christian Conference Center. The bus will return tomorrow (Monday,2/18) around 3PM. Please pray for good weather, safe journey, the speaker, all the youth and counselors.

3. Joint Wednesday Night Prayer Meeting will be held on 2/20 at 8PM. Prayer topic: Mission Ministry.

4. South Bay Chinese Churches Joint Revival Meetings ( in Chinese only)will host the last meeting tonight at Bread of Life Church. The speaker is Rev. Felix Liu劉富理牧師.CCCSB is responsible for tonight’s meeting and will provide the followings: chairperson, praise, pianist, choir music, music program during offertory, ushers and refreshment. Welcome all brothers and sisters to attend the meeting tonight.

5. Chinese New Year Celebration hosted by Caleb, Hwa-En, Joy and Promise Chinese small groups will be held on Saturday, 2/23 from 5-7:30PM at church. Dinner will be provided. All are welcome. Please invite families and friends to come.

6. There will be no English Adult Sunday School this Sunday.

7. 2013 Spring Quarter Sunday Equipping Classes will begin on Sunday, 3/3. Please see insert for class descriptions and registration.
8. We would like to welcome Mrs. Sherry Siu, who is helping with children ministry training twice a month.

9. Congratulations to Mr. & Mrs. Watts who visited our church 2 weeks ago. Their baby girl Zoe Mayleene Watts was born on last Sunday, 2/10/2013.
10. Chartered member Mrs. Eleanor Tien passed away in HongKong on 2/2/2013. Condolence to the family.
